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ZAPISNIK 

sa 7. sjednice Općinskog vijeća Općine Šolta 
održane dana 19.prosinca 2017.godine u Grohotama u Općinskoj vijećnici 

         
 

Sjednica je započeta u 09:10 sati. 
 
Nazočni vijećnici: Ante Ruić, Vicko Kaštelanac, Inga Tomić-Vrdoljak, Branka Weber, Boris Gabela, 
Ćiril Kalebić, Vicko Buktenica, Tihomir Glavurtić, Zvjezdana Jelinčić, Vojka Tomić i Goran Tvrdić 

 
Sjednici nazočuju: 
Nikola Cecić-Karuzić- Općinski načelnik Općine Šolta 
Nataša Nazor Jovović – Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Šolta 
Mirjana Kliškinić- računovodstveni referent u Općini Šolta 
Predsjedatelj: Ante Ruić 
 
Zapisničar: Katja Tramontana – Domaćina 
 
-sjednica se tonski snima 
  
Ad.1)  

 Predsjedatelj pozdravlja prisutne i iznosi predloženi  

 Dnevni red: 
1. Usvajanje Dnevnog reda; 
2. Usvajanje zapisnika sa 6.sjednice Općinskog vijeća;  
3. Program održavanja komunalne infrastrukture za 2018.godinu 
4. Program izgradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture u 2018.godini 
5. Program socijalne skrbi za 2018.godinu 
6. Program javnih potreba u kulturi za 2018.godinu 
7. Program javnih potreba u sportu za 2018.godinu 
8. Program dodjele donacija ostalim udrugama za 2018.godinu 
9. Program javnih potreba u predškolskom i osnovnoškolskom odgoju i      
            obrazovanju za 2018.godinu 
10. Plan razvojnih programa od 2018.do 2020.godine 
11. Prijedlog Proračuna Općine Šolta za 2018.godinu  
12. Odluka o izvršavanju Proračuna Općine Šolta za 2018.g. 
13. Odluka o Izmjenama i dopunama Odluke o socijalnoj skrbi Općine Šolta 
14. Odluka o  Izmjenama Odluke o lokalnim porezima Općine Šolta 
15. Zaključak o davanju suglasnosti o dodjeli prostora na korištenje bez naknade  
16. Izmjene i dopune Programa izgradnje objekata i uređaja komunalne               
            infrastrukture za 2017.godinu 
17. Izmjene i dopune Programa javnih potreba u predškolskom i osnovnoškolskom       
            odgoju i obrazovanju za 2017.godinu 
18. Izmjene i dopune Programa socijalne skrbi za 2017.godinu 
19. Izmjene i dopune Program javnih potreba u sportu za 2017.godinu 
20. Izmjene i dopune Proračuna za 2017.godinu 
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21. Razno 
 

 Predsjedatelj stavlja na glasovanje predloženi Dnevni red.  
 Nakon provedenog glasovanja Dnevni red se jednoglasno usvaja. 
 
Ad.2)  
 Predsjedatelj poziva vijećnike na usvajanje zapisnika sa 6.sjednice. 
 Goran Tvrdić upućuje dobronamjernu kritiku Predsjedniku u svezi vođenja reda na sjednici, 
odnosno na to da uglavnom svi govore u glas te je nemoguće napraviti kvalitetan zapisnik, zato je ovaj 
ovako štur. 

Nakon provedenog glasovanja Zapisnik sa 6.sjednice Općinskog vijeća usvojen je sa 10 
glasova ZA i 1 PROTIV. 
  
Ad. 3)  
 Predsjedatelj prepušta riječ Načelniku. 
 Načelnik samo napominje da se prekontrolira da li je uvršteno pod održavanje javno 

prometnih i zelenih površina i održavanje svih plaža jer će se sa Basilijom potpisati ugovor za sve 
plaže. 
 Predsjedatelj poziva na glasovanje. Provedenim glasovanjem  
sa 10 glasova ZA i 1 PROTIV donosi se 
 

Program održavanja komunalne infrastrukture za 2018.godinu 
Ad. 4)  
 Predsjedatelj poziva vijećnike na raspravu ukoliko ima nekih primjedbi na Program. 
 Tihomir Glavurtić pita u svezi stavke od 700.000,00 kn Uređenja plaža-Maslinica Vela 

Garma. 

 Načelnik obrazlaže da se radi o novom projektu koji bi prijavili na natječaj, a u Programu se 
mora obavezno predvidjeti iznos ukoliko se misli javljati na natječaje, bez obzira prošli na natječaju ili 
ne. 
 Tihomir Glavurtić nadalje pita u svezi stavke za javnu rasvjetu, sa kojom se smatra ništa ne 
može učiniti. 
 Predsjedatelj naglašava da se o tome već raspravilo na dvije sjednice i moli da se pitanja, 
primjedbe upućuju samo ako ima nešto novo.  Nema daljnje rasprave. 
 Predsjedatelj poziva vijećnike na glasovanje. 
 Po provedenom glasovanju jednoglasno se donosi 
 

Program izgradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture u 2018.godini 
 
Ad. 5)  
 Načelnik daje prijedlog da roditeljima čija djeca pohađaju predškolski ili jaslički program u 
dječjem vrtiću Općina sufinacira plaćanje u sljedećim iznosima -za jedno dijete u iznosu od 150 kuna, 
za drugo dijete 300 kuna, za treće 450 kuna. 

 Na početku ove točke vijećnik Ćiril Kalebić na kratko napušta sjednicu ali naglašava da se 
slaže sa prijedlogom i programom. 
 Vojka Tomić ponavlja prijedlog sa prethodne sjednice da se vijećnici odreknu svojih 
vijećničkih naknada u svrhu dječjeg vrtića, na taj način bi dječji vrtić za sve bio besplatan.  
 Nije bilo izjašnjavanja po ovom prijedlogu. Predsjedatelj upućuje da ovaj prijedlog nema veze 
sa Programima, to je posebna tema. 
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 Predsjedatelj poziva na glasovanje o Programu. 
 Nakon provedenog glasovanja sa 9 glasova ZA i 1 SUZDRŽANIM donosi se  
 

Program socijalne skrbi Općine Šolta za 2018.godinu 
Ad. 6)  
   
 Goran Tvrdić primjećuje da nema dogovorenih promjena u Programu, te će biti protiv. 
 Načelnik pojašnjava da će biti povećano AK Suletu za 4.000,00 kn, drugima ne. U toku godine 
će se povećavati kako se bude moglo. 
 Goran Tvrdić se ne slaže da se poveća samo njima, a ne npr. ŠGZu Olinta. 
Vijećnik Ćiril Kalebić se vratio na sjednicu. 
 
 Kako nema daljnje rasprave Predsjedatelj poziva na glasovanje. 
 Nakon provedenog glasovanja sa 7 glasova ZA, 1 PROTIV i 3 SUZDRŽANA donosi se 
 

Program javnih potreba u kulturi Općine Šolta za 2018.godinu 

 
Ad. 7) 
 
 Načelnik upućuje pohvale MNKu Maslinica i Božićnom turniru u malom nogometu za djecu. 
Izvješćuje prisutne o namjeri osnivanja košarkaškog kluba, ogranak KK Splita, ukoliko bude interesa 
zbog čega želi predvidjeti  20.000,00 kn, nova stavka. 
 Mirjana Kliškinić izvješćuje da je to već predviđeno kroz ostale donacije. 
 Predsjedatelj poziva na glasovanje budući nema zainteresiranih za daljnju raspravu. 
 Nakon provedenog glasovanja jednoglasno se donosi  

 
Program javnih potreba u sportu Općine Šolta za 2018.godinu 

 
Ad. 8) 
 Goran Tvrdić se ne sjeća da se o ovoj točci uopće raspravljalo na prošloj sjednici pa želi 
pojasniti neke stavke. Smatra da svakako treba biti član LAGa i plaćati visoku članarinu ali pitanje je 
što napraviti da se ne „baca“ tu članarina uzalud. Smatra da je potrebno bolje informiranje od strane 
predstavnika kao i da se svi uključe. 
 Načelnik izvješćuje kako iz Grada Hvara ima 80 članica LAG-a, a sa Šolte samo 1 (PŠRD 
Koralj). Godišnja članarina za udruge, OPG-ove itd je 200kn godišnje. Ukoliko se bude radilo i 
prijavilo na natječaj koji ide sada početkom 2018.g. Šolta može povući 600.000,00  kn. Tome služi 
ova visoka članarina koja bi time bila i te kako višestruko vraćena. 
 Predsjedatelj predlaže da se o ovoj temi raspravi na posebnoj sjednici. 
 Goran Tvrdić predlaže da to bude jedna od točaka dnevnog reda već na slijedećoj sjednici. 
 
 Predsjedatelj poziva na glasovanje budući nema zainteresiranih za daljnju raspravu. 
 Nakon provedenog glasovanja jednoglasno se donosi  
 

Program dodjele donacija ostalim udrugama za 2018.godinu 
 

Ad. 9) 
 Predsjedatelj poziva na glasovanje budući se o dječjem vrtiću i ovom Programu raspravljalo na 
prethodnoj sjednici. 
 Nakon provedenog glasovanja sa 9 glasova ZA i 2 SUZDRŽANA donosi se 
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Program javnih potreba u predškolskom i osnovnoškolskom odgoju  

i obrazovanju Općine Šolta za 2018.godinu 
 

Ad. 10) 
 
 Nema zainteresiranih za raspravu po ovoj točki.  
 Predsjedatelj poziva na glasovanje. 
 Nakon provedenog glasovanja sa 9 glasova ZA i 2 SUZDRŽANA donosi se 

 
Plan razvojnih programa za razdoblje od 2018.do 2020.godine 

 
Ad. 11) 
  
 Načelnik daje amandman. Smatra da je potrebno planirati još 1 milion kn za učestvovanje na 
natječajima i 800 tisuća kn konkretno za natječaj za komunalno opremanje. Što znači da se Proračun 
povećava za 1.800.000,00 kn. 
Daje pojašnjenja o načinu prijavljivanja na natječaje. Ono što se misli prijaviti mora biti spremno, 
razna dokumentacija, dozvole i sl. ne mogu se pribaviti u toku trajanja natječaja nego moraju već biti 
spremne i za to treba predvidjeti neka sredstva. Općina nema tim ljudi koji to radi kao što imaju neki. 
Izvješćuje da će po novom Zakonu o otocima biti postavljen koordinator za suradnju s otočkim 
općinama i gradovima i Ministarstvom upravo zbog prijavljivanja na natječaje iz EU fondova. 
 Tihomir Glavurtić smatra da treba pod hitno zaposliti osobu koja će raditi samo na tome ili 
unajmiti firmu koja će to raditi za općinu.  
 Goran Tvrdić  obavještava vijećnike da nije stigao protokolirati još jedan amandman ali ga želi 
pročitati, predložiti. Čita dopis Maje Jurišić, voditeljice projekata Razvojnog tima Udruge Pokret 
Otoka. U dopisu se navodi da će do kraja studenog, kada je dopis i poslan, biti objavljen natječaj za 
europske otoke s ciljem razvoja strateških dokumenata za korištenje obnovljivih izvora energije na 
otocima. S obzirom da u svojoj mreži Pokret otoka ima brojne partnere i stručnjake na području 
obnovljivih izvora energije poslali su pozivno pismo za uspostavljanjem suradnje u izradi strateškog 
plana. Zbog toga bi trebalo predvidjeti u Proračunu 150.000,00 kn kako bi se mogli prijaviti na 
natječaj. Kako se Maji Jurišić do sada nitko nije očitovao Goran Tvrdić pita za mišljenje i planiranje u 
Proračunu. 
 Predsjedatelj poziva Načelnika da iznese svoje mišljenje. 
 Načelnik izvješćuje da je s Majom Jurišić u kontaktu i da je dogovoreno da dođe u Općinu na 
razgovor odmah na početku 2018. godine. Nije protiv ali to mora bit jasno definirano, Proračun se ne 
može više „napuhivati“.  
 Predsjedatelj predlaže da se izrada ove strategije predvidi u Planu razvojnih programa, da se 
ne povećava Proračun.  
 Načelnik predlaže da se vijećnicima prije objave dostavi Proračun još jednom na uvid sa 
usvojenim promjenama. 
  
 Predsjedatelj poziva na glasovanje o Proračunu. 
 Nakon provedenog glasovanja sa 7 glasova ZA i 4 SUZDRŽANA donosi se 
 

Proračun Općine Šolta za 2018.godinu 
i Projekcije za 2019. i 2020.godinu 
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 Tihomir Glavurtić pita što je sa novcem za mjesne odbore i prebacivanjem na njihove račune. 
Zaključuje da to očito nije prihvaćeno i nije ušlo u Proračun. 
 Načelnik obrazlaže da se tu radi o malim iznosima i da to neće biti problem, to ne mijenja 
ništa u Proračunu. Nema ništa protiv ali samo kad se postave jasna pravila oko vođenja računa mjesnih 
odbora, rada, i tko i kako odgovara.  
 Predsjedatelj napominje da će mjesni odbori ionako imati redovne sastanke s Načelnikom pa 
će tu temu raspraviti i riješiti. 
 
Ad. 12) 
  
 Predsjedatelj poziva na glasovanje. 
 Nakon provedenog glasovanja sa 7 glasova ZA i 4 SUZDRŽANA donosi se 
 

Odluka o izvršavanju Proračuna Općine Šolta za 2018.g. 
 

Ad. 13) 
  
 Pročelnica obrazlaže potrebe izmjena i dopuna Odluke.  
 Načelnik naglašava da se umjesto dosadašnjeg sufinanciranja dječjeg vrtića za djecu aktivnih 
članova DVD-a , koja odredba se ukida iz ove Odluke, dade DVD-u određeni iznos kojim će oni sami 
refundirati troškove vrtića svojim članovima.  
 Predsjedatelj predlaže da DVD sa svakim članom čije dijete pohađa vrtić sklopi ugovor,  jer ne 
mogu biti samo članovi dok su im djeca u vrtiću, da ih se obveže na određeni broj godina. Prema 
sklopljenim ugovorima Općina će dati, refundirati, sredstva. 
 Nadalje Pročelnica definira da se u Odluku mora uglaviti Načelnikov prijedlog, već uvršten u 
Program socijalne skrbi, da roditeljima čija djeca pohađaju predškolski ili jaslički program u dječjem 
vrtiću Općina sufinacira plaćanje u sljedećim iznosima -za jedno dijete u iznosu od 150 kuna, za drugo 
dijete 300 kuna, a za treće 450 kuna mjesečno. Isto tako se treba dodati da će Općina sufinancirati i 
trošak usluge zdravstvene njege i medicinske rehabilitacije u kući bolesnika za 2 radna sata dnevno u 
iznosu 180 kn i putne troškove. 
 
 Predsjedatelj poziva na glasovanje. 
 Nakon provedenog glasovanja jednoglasno se donosi 
 

Odluka o Izmjenama i dopunama Odluke o socijalnoj skrbi Općine Šolta 
 

Ad. 14) 
  
 Pročelnica obrazlaže Izmjene i dopune Odluke. Brišu se sve odredbe vezane uz porez na 
nekretnine, budući novi Opći porezni zakon koji to regulira nije donesen kako se predviđalo.  
 Predsjedatelj poziva na glasovanje. 
 Nakon provedenog glasovanja jednoglasno se donosi 

 
Odluka o  Izmjenama Odluke o lokalnim porezima Općine Šolta 

Ad. 15) 
  
 Pročelnica obrazlaže potrebu donošenja Zaključka. Prostor za dječji vrtić daje se u najam 
besplatno, što je uredu kada se radi o javnom interesu, ali treba biti pokriveno odlukom i obrazloženo. 
 Predsjedatelj poziva na glasovanje. 
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 Nakon provedenog glasovanja jednoglasno se donosi 
 

Zaključak o davanju suglasnosti za dodjelu prostora na korištenje 
bez naknade Dječjem vrtiću Čarobni pianino  

Ad. 16) 
  
 Mirjana Kliškinić kratko izlaže izmjene Proračuna 2017. Smanjuje se za 4.300.000,00 kn zbog 
neizvršenja nekoliko velikih projekata u ovoj godini. 
 Načelnik obrazlaže zašto se predviđena sredstva u ovoj godini za projekte kanalizacija 
Stomorska, deponij Borovik i tržnica Grohote nisu izvršila. 
 Goran Tvrdić želi znati više o projektu Zemljišnih knjiga koji se također nije izvršio u ovoj 
godini.  
 Načelnik daje detaljno obrazloženje sa zaključkom da čeka prema obećanju iz Ministarstva 
potpisivanje ugovora po kojem bi Općina platila 40% Država 60%. To bi se trebalo dogoditi početkom 
2018., a na ovaj način se radi o uštedi 10tak miliona kuna. U prvoj fazi išlo bi se najprije na građevna i 
interesantna područja.  

 
 Nakon kraće rasprave Predsjedatelj poziva na glasovanje o Izmjenama i dopunama  Programa 
pojedinačno. 
 Nakon provedenog glasovanja sa 7 glasova ZA, 1 PROTIV i 3 SUZDRŽANA donose se  

  
Izmjene i dopune Programa izgradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2017.godinu 
 

Ad. 17) 
 
 Predsjedatelj poziva na glasovanje. 
 Nakon provedenog glasovanja jednoglasno se donose 
 

Izmjene i dopune Programa javnih potreba u predškolskom i osnovnoškolskom 
odgoju i obrazovanju Općine Šolta za 2017.godinu 

 
Ad. 18) 
 
 Predsjedatelj poziva na glasovanje. 
 Nakon provedenog glasovanja jednoglasno se donose 

 
Izmjene i dopune Programa socijalne skrbi Općine Šolta za 2017.godinu 

Ad. 19) 
 Predsjedatelj poziva na glasovanje. 
 Nakon provedenog glasovanja jednoglasno se donose 
 

Izmjene i dopune Program javnih potreba u sportu Općine Šolta za 2017.godinu 
 

Ad. 20) 
 Predsjedatelj poziva na glasovanje. 
 Nakon provedenog glasovanja sa 6 glasova ZA i 5 SUZDRŽANIH donose se 
 

Izmjene i dopune Proračuna za 2017.godinu 
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 Predsjedatelj daje kratku pauzu prije prelaska na točku Razno. 
 U 11:10 sati sjednica se nastavlja. 

 
Ad. 21) 
 
• Predsjedatelj izvješćuje o sastanku kojem je nazočio u Agenciji za obalni linijski promet. 
Državna brzobrodska, katamaranska linija od 1.1.18. plovit će i prema Milni, u jutarnjem i večernjem 
terminu. Popodnevna linija ostaje nepromijenjena. Šolti to ništa ne mijenja, ali se mora pismeno 
očitovati. 
 Načelnik ne želi biti protiv Županije koja želi uvrstiti ovu liniju i vjerovat će da što se tiče 
sufinanciranja neće biti problema kao ni do sada. Smatra da je potrebno postaviti još jednu čekaonicu 
u Rogaču dok putnici ujutro čekaju katamaran iz Milne. 
 
 Goran Tvrdić pita zašto se na 5.sjednici odbio ovaj prijedlog, a sada se sugerira da je ova linija 
uredu. 
 Predsjedatelj pojašnjava da je bila bojazan oko financiranja, ali sada oko toga ne bi trebalo biti 
problema. 
 Goran Tvrdić pita što je sa uvođenjem linije preko Stomorske. 
 Načelnik odgovara da je brodar spreman na to, pogotovo kad vozi prema Milni, ali o tome 
kada bude završena luka u Stomorskoj. 
 
 Boris Gabela traži da se u očitovanju obrazlože i postave naši uvjeti, posebno uz broj putnika, 
da se ne dogodi da se naši putnici, radnici, ne mogu ukrcati jer se brod u Milni napunio. 
  
 Predsjedatelj poziva vijećnike na glasovanje. 
 Vijećnici jednoglasno donose  

Zaključak 
 

 Općinsko vijeće suglasno je sa uvođenjem predložene katamaranske linije Split-Rogač-Milna. 
Općinski načelnik očitovat će se prema Agenciji za obalni linijski promet, uputiti suglasnost uz 
zahtjev da se osigura dogovoreni kapacitet  (150 mjesta za putnike sa Šolte) i dogovoreno financiranje 
linije. 
 
 
• Tihomir Glavurtić ispred dijela otočana pita da li je moguće da sa katamarana navečer, barem 
petkom, postoji autobusni prijevoz. Što se tiče Maslinice mišljenja su da se jedna linija nedjeljom 
može ukinuti, ali neka postoji petkom. 
 Načelnik odgovara kako nema ništa protiv, vidjet će sa Prometom što se može učiniti. 
 
 
• Goran Tvrdić pita detalje u svezi objavljenog natječaja za stipendije, točnije u natječaju su 
navedeni ETC bodovi koji ne postoje u Pravilniku o stipendijama. I ako se već uzima taj kriterij zašto 
se traži 60 ETC, a za državnu stipendiju 45 ETC bodova. Zalaže se za izvrsnost ali ona je već 
regulirana prosjekom ocjena i dr. Želi da se ti bodovi izbace iz natječaja ili stave kao na državnom 
nivou. Obzirom da je natječaj u tijeku želi znati što se može učiniti.  
 Pročelnica naglašava da se ti bodovi nisu stavili slučajno i ne slaže se da ih se briše. 
 Predsjedatelj predlaže da se bodovi skinu ili ako ostanu onda na visini državne stipendije. 
 
 Vojka Tomić pita da li se može još nekako ograničiti dobivanje stipendije prema stanovanju. 
Dogodi se da dobiju djeca koja niti ovdje žive niti su ovdje ikad išla u školu, a naša djeca izvise. 
 Boris Gabela smatra da bi to bila diskriminacija. Ili je dijete prijavljeno ovdje ili tamo, ne 
može dobiti stipendiju na dva mjesta.   
 Predsjedatelj predlaže da vijeće dobije listu prijavljenih na natječaj, raspravi o tome i na taj 
način izbjegne da ih netko prevari, odnosno da neki dobri student zbog neke sitnice ne dobije 
stipendiju. 
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 Goran Tvrdić naglašava da je Pravilnik okvir po kojem se treba raditi i kojeg treba poštovati i 
mijenjati ga ako ne valja. 

Zaključak  
 
 Zadužuje se Jedinstveni upravni odjel da ispita postavljeni uvjet vezan uz ETC bodove i objavi 
ispravku natječaja. Po završetku natječajnog roka napraviti rang listu svih prijavljenih koju će 
Općinsko vijeće potvrditi. 
 
  
• Ćiril Kalebić pita u kojoj je fazi dokumentacija za projekt izgradnje pristana u Stomorskoj. 
 Načelnik odgovara kako Županijska lučka uprava financira ovaj projekt ali iz nekih tehničkih 
razloga Općina Šolta je umjesto njih zatražila istraživanje podmorja, te kako se ne bi odužilo 
financirati će to sada sa 100.000,00 kn, a onda će to Županija vratiti. 
 Predsjedatelj nadopunjuje da projektna dokumentacija mora biti gotova do drugog trećeg 
mjeseca, nakon dobivanja građevne dozvole ide natječaj za izvođača, na proljeće se mogu započeti 
neki manji radovi, u toku sezone će se izrađivati betonski elementi, u Splitu, koji će se od 
1.10.postavljati. 
 
 
• Goran Tvrdić na osnovu zaključka sa 6.sjednice o zahtjevu Maje Jurišić za korištenje Doma 
kulture za satove joge, predlaže izmjene u Odluci o davanju u zakup i kupoprodaji poslovnih prostora. 
Predlaže da se zakupnina definira i po satu, npr. 25,00kn po satu sa uključenim PDV-om. 
 Pokrenuta je kratka rasprava iz koje Predsjedatelj zaključuje da podržava inicijativu, ali o 
tome treba dobro promisliti i dati konkretne prijedloge za izmjenu odluke. 
 
• Vojka Tomić pita u svezi obveze čipiranja kućnih ljubimaca i tko o tome vodi računa. 
 Nije bilo konkretnog odgovora. 
 
• Na kraju sjednice Načelnik poziva na svečano otvaranje novog prostora Knjižnice Grohote, 

20.12. u 12:30 sati. 
   
 
 Predsjedatelj zaključuje sjednicu u 12:05 sati. 
 
 
  
  
 ZAPISNIČAR       PREDSJEDATELJ 
 
 
  Katja Tramontana-Domaćina                 Ante Ruić   
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